
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 20. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 134
Mener ministeren, at en kommune har tilstrækkeligt gode muligheder for at
bestemme, om boliger i byzone skal bruges til helårsbolig eller fritidsbolig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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